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Březnová minianketa

Jak se vám žije v Kyjích?

Věra Červenková

V Jiráskově čtvrti bydlím od roku 1957, žije se mi tu dobře. Za těch skoro padesát let se to tady hodně změnilo. Máme tu kanalizaci,
vodovod, elektřinu v zemi, ještě by to chtělo opravit chodníky. Postrádáme tu víc obchodů, jako třeba v Horních Počernicích, a městská
doprava by mohla jezdit častěji.

Jiří Friess

Celkem slušně, vadí mi tady jedině velký provoz, jinak je tu hezky, nic mi tu nechybí. Zlepšit by se mohla úprava okolí - myslím park a
pořádek na ulicích.

Petr Míka

Nádherně, co mám říct? Žil jsem dlouho v Dejvicích, tam není možné vyjít kvůli provozu ven. V Kyjích jsem od roku 1982 a nedám na ně
dopustit. Ještě kdybych tak vyhrál a mohl si koupit svůj baráček, budu spokojený úplně nejvíc.
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